
Rada Miejska w Zdzieszowicach

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu

Protokół 12/2025

posiedzenia wspólnego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 

oraz Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Zdzieszowicach

w dniu 24 lutego 2025r.

Obradom Komisji przewodniczyła : Klaudia Kazik

I. Obecni : wg listy obecności

II. Porządek obrad :

1. Analiza i opiniowanie projektów uchwał:

a) w sprawie dokonania zmian budżetu na 2025r.,

b) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej,

c) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Krapkowice,

d) w sprawie programu osłonowego na rok 2025,, Bezpieczny Senior”,

e) w sprawie uchwalenia Programu Wspierania Rodziny w Gminie Zdzieszowice na lata 2025-2027,

f) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Zdzieszowice 
– część 2,

g)  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  obszarów 
położonych w obrębie Rozwadza, gmina Zdzieszowice,

h) w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy Zdzieszowice,

i) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości w Zdzieszowicach,

j) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości w Zdzieszowicach,

k) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Opolskiego.

2. Ścieżki i trasy rowerowe w gminie Zdzieszowice – plan ich rozbudowy, odtworzenia i oznakowania.

Omówienie działań podjętych w tym temacie z uwzględnieniem wniosków i oczekiwań mieszkańców.

3.  Strategia  Gminy  na  wykorzystanie  środków  zewnętrznych  –  programy,  plany  i  możliwości  ich 
wykorzystania.

4. Przyjęcie protokołów:

a) Nr 11/2025 posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu w dniu 27 stycznia 2025r.,

b) Nr 13/2025 posiedzenia Komisji Spraw Społecznych w dniu 22 stycznia 2025r.



III. Przebieg posiedzenia:

Ad 1.

a) Projekt uchwały w sprawie dokonania zmian budżetu na 2025 rok omówiła pani Skarbnik Jolanta 
Śledź.  W  projekcie  uchwały  zwiększono  plan  dochodów  o  201  139,10  zł  oraz  zwiększono  plan 
wydatków o kwotę 159 700,50 zł

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

b) Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu zapoznała się ze zmianami w wieloletniej prognozie  
finansowej i  nie wniosła uwag do projektu uchwały. Wszyscy radni obecni na posiedzeniu komisji  
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały.

c)  Projekt  uchwały  dotyczy  udzielenia  pomocy  finansowej  dla  Gminy  Krapkowice  w  wysokości 
7 000,00  zł  z  przeznaczeniem  na  dofinansowanie  części  kosztów  związanych  z  działalnością  i  
utrzymaniem Warsztatu Terapii Zajęciowej w Krapkowicach.

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

d)  Projekt  uchwały  dotyczy  przyjęcia  Programu  Osłonowego  Gminy  Zdzieszowice  pod 
nazwą ,,Bezpieczny Senior” na rok 2025. Program  kierowany jest do seniorów  w wieku 60 lat i 
więcej,  którzy  mają  problemy  z  samodzielnym  funkcjonowaniem  ze  względu  na  stan  zdrowia.  
Przyjęcie   programu  osłonowego  jest  wymogiem  obligatoryjnym  aby  uzyskać  dofinansowanie  z  
dotacji celowej budżetu państwa w ramach ministerialnego Programu ,,Korpus Wsparcia Seniorów” 
Moduł II. W ramach programu seniorom zapewniony zostanie dostęp do tzw. ,,opasek lub innych 
urządzeń bezpieczeństwa”.

Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

e) Projekt uchwały dotyczy przyjęcia Programu Wspierania Rodziny w Gminie Zdzieszowice na lata 
2025-2027.  Opracowanie  i  realizacja  w/w programu należy  do  zadań  własnych gminy.  Głównym 
celem programu jest poprawa kondycji i jakości życia rodzin zamieszkujących w gminie Zdzieszowice 
poprzez rozwijanie systemu wsparcia sprzyjającemu prawidłowemu funkcjonowaniu rodziny.

Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

f) Projekt uchwały dotyczy przyjęcia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 
Zdzieszowice–część  2.  Obszary  objęte  planem  leżą  w  sąsiedztwie  ulic  Góry  świętej  Anny  oraz  
Pionierów.

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

g) Projekt uchwały dotyczy przyjęcia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszarów 
położonych w obrębie Rozwadza, gmina Zdzieszowice.

Wszyscy członkowie Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu obecni na posiedzeniu pozytywnie 
zaopiniowali projekt uchwały.

h) Projekt uchwały dotyczy przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy Zdzieszowice. W 
związku  z  wprowadzoną  reformą  systemu  planowania  przestrzennego  gmina  ma  obowiązek 
sporządzenia  planu ogólnego  jednak przed  sporządzeniem takiego planu Rada Gminy  powinna 
przyjąć  uchwałę  o  przystąpieniu  do sporządzania  planu ogólnego.  Plan  ogólny  jest  aktem prawa 
miejscowego.



Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały

i) Projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na nabycie do zasobu komunalnego Gminy Zdzieszowice 
nieruchomości gruntowej położonej w Zdzieszowicach numer działki ewidencyjnej-1055.

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

j)  Przedmiotem  uchwały  jest  wyrażenie  zgody  na  nabycie  do  zasobu  komunalnego  Gminy 
Zdzieszowice  nieruchomości  gruntowej  położonej  w  Zdzieszowicach,  składającej  się  z  działek 
ewidencyjnych o numerach: 2678,2677,1062 i 1064.

Wszyscy członkowie Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu obecni na posiedzeniu pozytywnie 
zaopiniowali projekt uchwały.

k)  Projekt  uchwały  dotyczy  współfinansowania  z  Województwem  Opolskim  zadania  pod 
nazwą ,,Budowa dedykowanego oświetlenia przejścia dla pieszych w ciągu drogi wojewódzkiej nr 423 
w m.  Krępna,  ul.  Zdzieszowicka (  przy  kościele)  w ramach Marszałkowskiego Programu poprawy 
bezpieczeństwa na przejściach dla pieszych ,,SUPER ZEBRA”.

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Ad 2.

Temat  budowy  nowych  ścieżek  rowerowych  wzbudził  wśród  radnych  wielkie  zainteresowanie. 
Podczas  ciekawej  dyskusji  radni  poruszyli  temat  bezpieczeństwa  wszystkich  mieszkańców  naszej 
gminy.  Radna  Maria  Kampa  przypomniała,  iż  część  ulicy  Wolności  w  Januszkowicach  (droga 
wojewódzka  nr  423)  nie  posiada  ani  chodnika,  ani  ścieżki  rowerowej,  co  bardzo  zagraża 
bezpieczeństwu pieszych oraz rowerzystów. Podobna sytuacja ma miejsce w sołectwie Krępna, gdzie  
brak jest części chodników i bezpiecznych przejść dla pieszych. Radni są zgodni, iż z każdego sołectwa 
do  miasta  gminnego  powinna  być  poprowadzona  ścieżka  rowerowa,  by  mieszkańcy,  po  części 
wykluczeni komunikacyjnie bezpiecznie mogli się udać do lekarza, na zakupy czy do kościoła. Należy 
także  pamiętać  o  dzieciach  i  młodzieży,  którzy  w  związku  z  likwidacją  placówek  oświatowych  w 
swoich  sołectwach  muszą  dojeżdżać  np.  na  dodatkowe  zajęcia  lub  do  swoich  znajomych  do 
Zdzieszowic. Radni poruszyli również temat  braku oświetlenia ścieżek rowerowych. Wnioskują oni o  
ich  doświetlenie  oraz  również  o  to,  by  wybudować  ścieżki  rowerowe  wzdłuż  głównych  dróg 
prowadzących  do  Zdzieszowic.  Ma  to  zapewnić   mieszkańcom  sołectw  znacznie  oddalonych  od 
Zdzieszowic jak najlepszą i bezpieczną komunikację z miastem gminnym.

Ad 3.

Omówienie tematu ,,Strategia Gminy na wykorzystanie środków zewnętrznych – programy, plany i 
możliwości ich wykorzystania"  decyzją radnych zostało przeniesione na inny termin. 

Ad 4.

a)Protokół Nr 11/2025 posiedzenia Komisji  Rozwoju Gospodarczego i  Budżetu w dniu 27 stycznia 
2025r. został przyjęty przez wszystkich członków Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu obecnych 
na posiedzeniu.

b)Protokół  Nr  13/2025  posiedzenia  Komisji  Spraw Społecznych  w  dniu  22  stycznia  2025r.  został 
przyjęty przez wszystkich członków Komisji Spraw Społecznych obecnych na posiedzeniu.



IV. WNIOSKI:

1.  Komisja Rozwoju Gospodarczego i  Budżetu oraz Komisja Spraw Społecznych proszą Burmistrza 
Zdzieszowic o prowadzenie działań mających na celu jak najszybsze połączenie wszystkich sołectw 
naszej gminy ścieżkami rowerowymi ze Zdzieszowicami.

2.  Po  ewentualnym  złożeniu  uzupełnionego  wniosku  przez  inwestora  chcącego  wybudować 
biogazownię  rolniczą  na  terenie  gminy,  komisje  proszą  o  wyliczenie  przyszłych  podatków,  które 
mogły by wpłynąć  do budżetu gminy po zakończeniu inwestycji. 

TERMIN NASTĘPNEGO POSIEDZENIA 

KOMISJI ROZWOJU GOSPODARCZEGO I BUDŻETU

24 MARCA 2025 ROKU GODZ.15.45

Na tym protokół zakończono i podpisano:

Protokołowała : Klaudia Kazik 

  

                                                                                                            Przewodnicząca Komisji Rozwoju  

                                                                                                                 Gospodarczego i Budżetu  

                                                                                                                           Klaudia Kazik  

  

  

  

 

  

 


